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S P R A W O Z D A N I E  B U R M I S T R Z A   

z działalności pomiędzy sesjami za okres od 19 grudnia 2015 r. do 29 stycznia 2016 r. 

 

 

- 23 i 30 grudnia – odbyło się spotkanie z pracownikami Urzędu Gminy, podczas którego 

złożyliśmy sobie życzenia świąteczne i noworoczne.  

  

- 3 stycznia – na zaproszenie wspólnoty Zielonoświątkowej w Wisłoczku uczestniczyłem 

koncercie świąteczno - noworocznym podczas, którego złożem życzenia mieszkańcom 

Wisłoczka i Puław.  

 

- 7 stycznia – w Klimkówce uczestniczyliśmy razem z Z-cą Burmistrza i Sekretarzem  

w spotkaniu opłatkowym -  na zaproszenie sołtysa i KGW. 

 

- 8 stycznia – w WFOŚiGW w Rzeszowie - razem ze Skarbnikiem - podpisaliśmy aneks do 

realizowanego projektu na oczyszczalni.  

 

- 9 stycznia – uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym zorganizowanym przez GOK dla ludzi 

zaangażowanych w działalność kulturalną. 

 

- 12 stycznia – odbyło się spotkanie z Prezesami Klubów Sportowych, podczas którego 

omówiliśmy tematy sprawozdawczości z realizacji i wykorzystania dotacji w 2015 r. oraz 

składania ofert na realizację zadań sportowych w 2016 r.  

 

- 13 stycznia – w Rzeszowie uczestniczyłem razem z projektantem i Józefem Penarem - 

inspektorem ds. drogownictwa w naszym urzędzie gminy - w posiedzeniu zespołu przy PZDW 

w Rzeszowie - opiniującym projekt na budowę chodnika przy ul. Długiej w Sieniawie. 

 

- 14 stycznia – uczestniczyłem w Rzeszowie w spotkaniu z W-ce Marszałkiem Województwa 

Podkarpackiego. Podczas tego spotkania omówiliśmy sprawy koniecznych inwestycji na  

DW 887 i 889. Ta droga nie znalazła się w żadnym programie pomocowym - musi ja realizować 

Pan Marszałek ze środków własnych. Mam nadzieję, że coś się uda zrobić w tym roku. 

Chciałbym też po zakończeniu projektowanego chodnika w Sieniawie rozpocząć projektowanie 

chodników na DW 877 - od Bzianki do Królika Polskiego. 

 

- 15 stycznia – odbyło się kolejne spotkanie w sprawie pozyskania nieruchomości od PGNiG po 

posterunku gazowniczym w Posadzie Górnej. Przetarg na sprzedaż tej nieruchomości nie 

doszedł do skutku, stąd temat wrócił do punktu wyjścia. W spotkaniu uczestniczyli w imieniu 

Prezesa PGNiG w Warszawie Artur Dmowski i Tomasz Ziembicki, którzy przedstawili 

propozycje pozyskania tej nieruchomości przez gminę - jakie są możliwe. Kolejne spotkanie  

w tej sprawie odbędzie sie 9 lutego br.  Ponowne szanse na pozyskanie tego obiektu się 

pojawiają. Zobaczymy jaki będzie efekt tych starań. 

 

- 17 stycznia  – w szkole w Milczy odbyło sie spotkanie noworoczne z udziałem uczniów, 

rodziców i mieszkańców miejscowości. 
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- 19 stycznia  – uczestniczyłem w koncercie noworocznym zorganizowanym przez naszą szkołę 

muzyczną. W koncercie uczestniczył Wizytator CEA w Warszawie - Krzysztof Szczepaniak. 

Koncert - podczas którego prezentowali się uczniowie i nauczyciele - był na bardzo wysokim 

poziomie artystycznym i organizacyjnym. 

 

- 20 stycznia – odbyło sie spotkanie w sprawie organizacji tegorocznych obchodów - 640 - lecia 

lokacji Rymanowa oraz 140 lat odkrycia źródeł wód mineralnych. Kalendarz imprez 

tegorocznych ukaże się w najbliższym numerze "Naszego Rymanowa". 

 

- 22 stycznia – we Wróbliku Szlacheckim - w szkole odbyła sie uroczystość "Dnia Seniora". 

Uroczystość zgromadziła wielu uczestników. 

 

- 23 stycznia – w Suchodole odbył sie bal studniówkowy młodzieży naszego rymanowskiego 

liceum, podczas którego złożem życzenia tegorocznym maturzystom. 

 

- 24 stycznia – w Głębokiem odbył się "Dzień Seniora", w którym uczestniczyłem na 

zaproszenie dyrekcji i rodziców. 

 

- 25 stycznia – w ramach Dni Holokaustu - tj. VIII Międzynarodowe Obchody Dnia Pamięci  

o Ofiarach Holokaustu na Podkarpaciu odbyło sie spotkanie z młodzieżą gimnazjum i liceum  

w Rymanowie. W spotkaniu uczestniczyła Malka Szacham Doron z Izraela oraz bracia Adam  

i Michał Lorencowie organizatorzy corocznych Dni Pamięci. 

 

- 26 stycznia – w Filharmonii Podkarpackiej w Rzeszowie odbyło się spotkanie opłatkowe 

parlamentarzystów, wojewody i samorządowców podkarpackich. Spotkaniu przewodniczył 

Marszałek Władysław Ortyl.  

 W godzinach wieczornych odbyło sie spotkanie kolędowe w GOK w Rymanowie  

z udziałem KGW, kapeli Ludowej "Rymanowianie" i Chóru "Koloryt". 

 

 - 27 stycznia – odbyło się połączone posiedzenie komisji Rady Miejskiej, podczas którego 

omawiano i opiniowano projekty uchwał plenarnych do procedowania podczas dzisiejszej sesji. 

 

- 28 stycznia – w Szpitalu Wojewódzkim w Krośnie odbyło się posiedzenie Konwentu Wójtów  

i Burmistrzów - poświęcone funkcjonowaniu lecznicy oraz omówiono możliwości wsparcia 

przez samorządy zakupu sprzętu potrzebnego dla placówki. 

 

- 18 stycznia - tj. w dniu dzisiejszym odbywa się Sesja Rady Miejskiej w Rymanowie.  

     

              

           Burmistrz Gminy Rymanów 

          

                  WOJCIECH FARBANIEC  
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Wykaz postępowań z zakresu zamówień publicznych realizowanych  

od dnia 16.12.2015r. do dnia 27.01.2016r. 

 

 

 

1. Budowa oświetlenia ulicznego w Rymanowie, Milczy, Wróbliku Królewskim 

oraz Sieniawie 

 

Postępowanie prowadzone w trybie przetargu nieograniczonego z terminem składania ofert w dniu 

11.02.2016r. 
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